

# 全球食品接触材料 合规服务



从产品合规到原料申报, Intertek为您提供食品接触材料一站式服务:

## 全球食品接触原材料申报

- 美国FDA FCN (Food contact notification)
- 中国新食品相关产品申报
- 欧盟新食品接触材料申报
- 迁移实验或模型估算方案设计
- 毒理试验方案设计及风险评估
- 环境风险评估
- 杂质检测及评估
- 日本JCI、JAIA协会等入会, 合规证书
- 日本厚生劳动省新物质加入正清单

## 其它产品合规及申报服务

- 电器类食品接触材料整体合规策略制定及测试
- 消毒产品合规及申报
- 洗涤剂合规及申报
- 美国FDA回收塑料认证(无异议函)
- 欧盟回收塑料授权

## 全球食品接触材料合规

Intertek ASSURIS在全球食品接触材料合规方面具有丰富的合规知识和实操经验, 我们全球各地的专家时刻关注全球食品接触材料相关法规的进展与更新, 同时还协助制定法律法规。

- 全球食品接触材料合规测试 (中国, 美国, 欧盟, 韩国, 日本及东南亚等区域、国家)
- 全球食品接触材料合规方案及策略 (中国, 美国, 欧盟、加拿大、日本等区域)
- 配方审核
- 非有意添加物质NIAS的筛选、测试和风险评估
- 符合性声明
- 食品接触材料合规咨询服务

## 其它服务

- 其它法规咨询
- 定制的培训服务
- 定制法规新闻报
- GMP审核

Intertek在超过100个国家拥有1000多家实验室、办公室及33,000多名员工, 我们的专业团队拥有几十年的食品接触材料法规经验和对法规的深入理解。我们与各区域当地政府监管机构都有紧密联系, 通过我们的全球团队协作, 可以帮助我们的客户建立起强大的竞争优势。

## 联系我们

全国免费热线: 400 886 9926

0086-21 5339 7916 / 7917 / 7959

hers@intertek.com

www.intertek.com.cn

# Global Food Contact Regulatory Service



Intertek is located worldwide in more than 100 countries and has 33,000 people located in 1,000 laboratories and offices. Our team of experts and professionals with decades of experience guarantees extensive knowledge of all aspects of food contact regulations, and our strong communication network with local and regional governmental authorities is a competitive advantage for our clients.

From regulatory compliance of final product to petition of raw material, Intertek offers one-stop services:

## Global Food Contact Notification

- US FDA FCN (Food contact notification)
- China New Food-related Product Petition
- EU New Food Contact Substance Notification
- Migration Test / Modelling Calculation Strategy
- Toxicological Test Strategy and Risk Assessment
- Environmental Risk Assessment
- Impurity Analysis and Evaluation
- Application for the membership and Compliance Certificate of JCI and other Japan Industrial Associations
- Application to list new substance into the Positive List of MHLW

## Other Products Compliance and Notification Services

- Compliance strategy and testing for electrical food contact product
- Disinfection product compliance and petition
- Detergent product compliance and petition
- US FDA Recycled Plastic Certification (NOL)
- EU Recycle Plastic Authorization Application

## Global Food Contact Compliance

Intertek ASSURIS has detailed knowledge of the applicable legislation and regulations governing materials and articles in contact with food and/or consumer products in China, the United States, EU and other jurisdictions around the world. Our experts worldwide not only monitor the update of legislation but also work with authority to development the new legislations for food contact materials and articles.

- Global food contact compliance testing (in China, US, EU, Korea, Japan and South Asia etc.)
- Global food contact compliance strategy (China, US, EU, Canada, Japan and other regions)
- Formulation review
- NIAS Screening, testing, analysis and risk assessment
- Declaration of Compliance (DoC)
- Consulting service of food contact compliance

## Other Service

- Consulting services for requested scope of regulations
- Customized Training Services
- Customized Newsletter of requested scope of regulations and news
- GMP Audit

## Contact Us

